

MINUTES OF PROCEEDINGS

MONDAY, JUNE 6, 1977
(57)

[Text]

The Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs met at 8:09 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Cafik, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Baker (*Gander-Twillingate*), Cafik, Clarke (*Vancouver Quadra*), Clermont, Demers, Gillies, Huntington, Lambert (*Edmonton West*), Munro (*Esquimalt-Saanich*) and Ritchie.

Appearing: The Honourable Donald S. Macdonald, Minister of Finance.

Witnesses: From the Department of Finance: Dr. E. P. Neufeld, General Director, International Trade and Finance Branch; Dr. M. Kelly, Director, International Finance Division.

The Order of Reference dated Wednesday, May 25, 1977, being read as follows:

Ordered,—That Bill C-18, An Act to amend the Bretton Woods Agreements Act, be referred to the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

The Chairman called Clause 1.

The Minister made a statement.

The Minister and the witnesses answered questions.

At 9:35 o'clock p.m. the Committee adjourned until 9:30 o'clock a.m. Tuesday, June 7, 1977.

PROCÈS-VERBAL

LE LUNDI 6 JUIN 1977
(57)

[Traduction]

Le Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques se réunit aujourd'hui à 20 h 09 sous la présidence de M. Cafik (président).

Membres du Comité présents: MM. Baker (*Gander-Twillingate*), Cafik, Clarke (*Vancouver Quadra*), Clermont, Demers, Gillies, Huntington, Lambert (*Edmonton-Ouest*), Munro (*Esquimalt-Saanich*) et Ritchie.

Comparaît: L'honorable Donald S. Macdonald, ministre des Finances.

Témoins: Du ministère des Finances: M. E. P. Neufeld, directeur général, Direction des finances et commerce internationaux; M. M. Kelly, Directeur, Division des finances internationales.

Lecture est faite de l'ordre de renvoi du mercredi 25 mai 1977 qui s'établit comme suit:—

Il est ordonné,—Que le Bill C-18, Loi modifiant les accords de Bretton Woods, soit déféré au Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

Le président met en délibération l'article 1.

Le ministre fait une déclaration.

Le ministre et les témoins répondent aux questions.

A 21 h 35, le Comité suspend ses travaux jusqu'au mardi 7 juin 1977, à 9 h 30.

Le greffier du Comité

Santosh Sirpaul

Clerk of the Committee